
 

BRM.0012.8.6.2023 

 
Protokół Nr 51/2023 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu  12 czerwca 2023 r. w Szkole Podstawowej nr 6 im. Mikołaja 

Kopernika w Inowrocławiu przy Al. Mikołaja Kopernika 18.  

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

Czas z trwania posiedzenia  12.00 do  13.00. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 
 

przewodnicząca    - Elżbieta Jardanowska, 

członkowie:     - Maria Stępniowska, 

- Maria Żukowska, 

nieobecny:    - Waldemar Wąśniewski. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Wojciech Piniewski – Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia. 

2. Pani Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu. 

3. Pani Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji  

i Komunikacji Społecznej. 

4. Pani Hanna Pietrzak – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 im. Św. Wojciecha. 

5. Pan Janusz Bartosiewicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 im. Panny Maryi. 

6. Pani Iwona Szaro – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 4 im. Janusza 

Kusocińskiego. 

7. Pan Ireneusz Zieliński – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 5 im. dra. Józefa 

Krzymińskiego. 

8. Pani Elżbieta Olszewska – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 6 im. Mikołaja 

Kopernika. 

9. Pan Paweł Błaszak – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 8 im. 4 Kujawskiego 

Pułku Artylerii Lekkiej. 

10. Pani Maria Lipińska-Ankiel – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 9 z Oddziałami 

Przedszkolnymi im. Marii Skłodowskiej-Curie. 

11. Pani Beata Świtalska – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 10 im. Jana 

Kasprowicza. 

12. Pan Ryszard Klimaszewski – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 11 im. Stefana 

Batorego. 

13. Pani Iwona Brocka – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 14 z Oddziałami 

Dwujęzycznymi im. Zygmunta Wilkońskiego. 

14. Pan Wojciech Helak -  Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 16 im. Jana Pawła II. 
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15. Pani Alicja Mielcarek – Dyrektor Szkoły Podstawowej Integracyjnej im. 

Powstańców Wielkopolskich. 
 

Listę obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Elżbieta Jardanowska – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła,  

że w obradach Komisji uczestniczy 3 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Zaproponowała zamienić kolejność punktów porządku obrad z pkt 4 na 5.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku obrad z uwzględnioną zmianą? 

 

Głosowanie: za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr 50/2023 z posiedzenia Komisji z 22 maja 2023 r.  

4. Propozycje imprez kulturalnych na okres letni 2023 r. dla mieszkańców Miasta 

Inowrocławia i kuracjuszy.  

5. Zapoznanie się z organizacją pracy w klasach pierwszych szkół  

podstawowych prowadzonych przez Miasto Inowrocław w roku szkolnym 

2023/2024 w aspekcie demograficznym. Wizyta w Szkole Podstawowej  

nr 6 w Inowrocławiu.  

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 50/2023 z posiedzenia Komisji z 22 maja 2023 r. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 50/2023 z 22 czerwca 2023 r.? 
 

Głosowanie: za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ad 4. Propozycje imprez kulturalnych na okres letni 2023 r. dla mieszkańców 

Miasta Inowrocławia i kuracjuszy - stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Przedstawiła materiał.  
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Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Otworzyła dyskusję.  

 

Dyskusji nie było.  

 

O głos poza kolejnością poprosił Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia 

Wojciech Piniewski. 

 

Wojciech Piniewski – Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia: 

Poinformował o konieczności cięć finansowych w budżecie Miasta w związku  

z podwyżkami płacy minimalnej w sferze budżetowej. Dodał, że o szczegółach 

poinformuje do końca miesiąca na naradzie dyrektorów.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Zaprosiła Zastępcę Prezydenta Miasta Inowrocławia Wojciecha Piniewskiego do 

udziału w posiedzeniu Komisji w dniu 7 lipca 2023 r. celem omówienia działań dla 

dzieci i młodzieży w okresie wakacji.  

 

Ad 5. Zapoznanie się z organizacją pracy w klasach pierwszych szkół  

podstawowych prowadzonych przez Miasto Inowrocław w roku szkolnym 

2023/2024 w aspekcie demograficznym. Wizyta w Szkole Podstawowej  

nr 6 w Inowrocławiu - stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła materiał.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Zapytała, ile oddziałów liczy, każda placówka w zakresie klas III na koniec 

bieżącego roku szkolnego. 

Zapytała również, czy w związku z mniejszą ilością oddziałów, w niektórych 

szkołach nastąpią zwolnienia z pracy.   

 

Maria Lipińska-Ankiel – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 9 z Oddziałami 

Przedszkolnymi im. Marii Skłodowskiej-Curie: 

Poinformowała, że nie nastąpią zwolnienia w związku z wygaśnięciem umowy  

o pracę.  

 

Alicja Mielcarek – Dyrektor Szkoły Podstawowej Integracyjnej im. Powstańców 

Wielkopolskich: 

Poinformowała, że również nie ma zwolnień w związku z przejściem nauczycieli na 

emeryturę.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Zapytała, w jaki sposób rekrutacji do klas I dokonuje Szkoła Podstawowa 

Integracyjna im. Powstańców Wielkopolskich, jako placówka bezobwodowa.  
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Alicja Mielcarek – Dyrektor Szkoły Podstawowej Integracyjnej im. Powstańców 

Wielkopolskich: 

Poinformowała, że nie posiadają  wykazu uczniów, a rekrutacja odbywa się poprzez 

promocję. Odbywa się to w 2 grupach dla dzieci o specjalnych potrzebach 

edukacyjnych i bez. Dodała, że jedno z ograniczeń to liczebność oddziałów, która nie 

może przekroczyć liczby 20. Realnie przyjmuje się 5 dzieci o specjalnych potrzebach 

edukacyjnych na 15 zdrowych.  

 

Maria Lipińska-Ankiel – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 9 z Oddziałami 

Przedszkolnymi im. Marii Skłodowskiej-Curie: 

Zwróciła uwagę, że prawdziwy obraz organizacji roku szkolnego widoczny jest 

dopiero we wrześniu, kiedy rodzic przyprowadzi dziecko do placówki. Problem 

stanowi ilość dzieci obwodowych w związku z brakiem obowiązku meldunkowego. 

Pierwszy arkusz organizacyjny to nie zawsze ten ostateczny.  

 

Hanna Pietrzak – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 im. Św. Wojciecha: 

Dodała, że rodzice często składają wnioski do 2-3 szkół, i jako Dyrektor pragnie 

wysunąć sugestię o rozważenie możliwości wdrożenia systemu elektronicznego na 

wzór szkół licealnych.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Zapytała, czy Państwo Dyrektorzy chcieliby się podzielić jakimiś problemami lub  

o coś zapytać. 

 

Maria Lipińska-Ankiel – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 9 z Oddziałami 

Przedszkolnymi im. Marii Skłodowskiej-Curie: 

Poruszyła temat półkolonii wskazując, iż często rodzice zapisują dzieci, a na zajęcia 

przychodzi 1 dziecko. Uruchomiona w tym celu opieka znacznie obciąża Miasto. 

Zaproponowała określić liczbę dzieci, dla której półkolonie będą aktywowane.   

 

Alicja Mielcarek – Dyrektor Szkoły Podstawowej Integracyjnej im. Powstańców 

Wielkopolskich: 

Uczuliła na problem zamykania szkoły w dni wolne i wysłania pracowników na urlop 

celem ograniczenia kosztów.  

 

Hanna Pietrzak – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 im. Św. Wojciecha: 

Poinformowała, że stosuje ten system, dlatego, że dni wolne ustalane są we wrześniu 

i zatwierdzane przez Radę Rodziców.  

 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji.  

 

Nie było.  
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Ad 7.  Sprawy bieżące. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Podziękowała za współpracę z instytucjami miejskimi tj. Ośrodek Sportu  

i Rekreacji w Inowrocławiu, Kujawskie Centrum Kultury w Inowrocławiu oraz  

z Biblioteka Miejska im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu.  

Podziękowała za przybycie wszystkim zgromadzonym w szczególności Pani 

Elżbiecie Olszewskiej – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 6 im. Mikołaja Kopernika.  

Poinformowała, iż następne posiedzenie odbędzie się w dniu 7 lipca 2023 r.  

w Bibliotece Miejskiej im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu o godz. 12.00  

i serdecznie zaprasza.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła 

posiedzenie Komisji. 

 

 
Przewodnicząca 

Komisji Oświaty i Kultury 

 

 /-/ Elżbieta Jardanowska 
 

 

Protokółowała: 
 

/-/ Monika Kozioł  

 

 


